
BURMlSTRZ M|ASTA LUBAWKA
na Vlll Sesję Rady Miejskiej w Lubawce

w dniu 27 maja 2021 roku.

w sp rawi e : u dziela nia od powiedzi na za pyta n ie/łnte+pełaeię

Wo.0003.21,.żoż1,
Lubawka, 21 maja żO21, r.

pan Michał ołdak
Przewodniczący Rady Miejskiej
w Lubawce

O d p ow i e d ź n a za pyta n i e /iałęąelaĘ
Na podstawie art.24 ust.6 ustawy z dnia 27 maja 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity

Dz. U. z2O2o r, poz.7L3, 1378) w odpowiedzi na pytania Radnych zadane podczas Vll Sesji Rady

Miejskiej w dniu 29 kwietnia 2O2I r, zarejestrowane pod numerem W0.0003.21.2027, PrzesYłam

poniższe informacje:

Radny Krzysztof Jawor:

,,panie Burmistrzu, bodajże trzy lata temu kupiliśmy kartki pamiqtkowe z Lubawki, Mam

pytanie od regionalistow naszych lubawskich, czy można gdzieŚ zobaczYc te kartki? CzY moŻe

mogłaby być zorganizowana jakaś wystawa, skoro wydaliśmy na to dość niemałq sumę

pieniędzy i z tego co wiem nie sq nigdzie wyeksponowane,"

Odpowiedź:
Miejsko_Gminny ośrodek kultury planuje cykl wystaw nawiązujących do historii Lubawki,

wystawy mają się odbyć w sezonie jesiennym i zimowym żonlżż. wystawa miała być

zorganizowana wcześniej, jednak z uwagi na obostrzenia pandemiczne, nie mogła dojść do

skutku. Rozważamy również digitalizację niniejszego zbioru, tak Żeby moŻna bYło stworzYĆ

stałą wystawę, wyeksponowaną np. na stałe w holu ratusza, jednak z mozliwością ustawiania

plenerowego podczas ważnych wydarzeń, odbywających się w Gminie Lubawka,

O pracował : Sławo m i r Sławi ński

Radny Marlusz Głód:

,,Pytanie dot, ulicy Nowa Kolonia, Mieszkańcy zwrócili uwagę, że przy obfitych opadach, z

ulicy Lipowej strumieniem do samego dołu spływa woda deszczowa, Nie ma tam

odprowadzenio, nie ma żadnych rynienek ani korytek. sukcesywnie jest podmywany asfalt,

Jeżelitaki stan rzeczy zostanie na dłużej, asfalt zostanie podmyty, Pozałamuje się i będziemY

mieli drogq inwestycję w postaci położenia od nowa drogi. Dlatego bardzo bym prosił o wizję

lokatnq na tej ulicy (,..). Także na ulicy Nowa Kolonia w zwiqzku z faktem, że jest robionych

dużo przyłqczeń. Firma sanikom_ tak mi się wydaje_ robi dużo przyłqczeń wodno_

kanalizacyjnych, co za tym idzie rownież w asfalcie się porobione wycinki, żeby można było

podłqczyć wodę. Prosiłbym, aby zwrócić firmie uwagę aby uzupełniła te stany asfaltowe (",),"

Odpowiedź:
lnformacja odnośnie wód opadowych z ulicy Lipowej została niezwłocznie przekazana do

zarządcy drogi tj. Starostwa Powiatowego w Kamiennej Górze, w odpowiedzi Starostwo

poinformowało nas, że planowana jest wizja lokalna w związku z ww, sytuacją,
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Wykonawca, który dokonywał prac wodno-kanalizacyjnych na ulicy Nowa Kolonia lub na
jakiejkolwiek innej ulicy w Gminie Lubawka zobowiązany jest do odtworzenia istniejącej
nawierzchni po ukończeniu prac.
Opracował: Bartłomiej Nawrocki '

Radny Mariusz Głód:
,,Kolejne pytanie dotyczy lamp na ul. Nowa Kolonia. Pamiętam, że w zeszłej kadencjifirma,
która utrzymywała nasze oświetlenie lubawskie, miała w zadaniu również odnawianie lamp,
czyli malowanie słupow nawierzchniowo. Moje pytanie jest takie, czy dalej firma która na
dzień dzisiejszy utrzymuje również ma takie zadanie? Te lampy na ul. Nowa Kolonia majq już
kolor ciemnordzawy, tzn. że farby prawie w ogóle nie ma. Niedługo będziemy musieliw takim
wYPadku zamówiĆ nowe słupy, a szkoda by było bo być może wystarczy żeby ktoś z
fachowców rzucił okiem, wyczyścił je i odmalował."

Odpowiedź:
Zgodnie z zapisami wiążącej nas umowy z Wykonawcą konserwacji konserwację oświetlenia
ulicznego w miejscowoŚci Lubawka i Chełmsko Śląskie w 2O2L r. ma on w swoim zakresie
malowanie i czyszczenie urządzeń oŚwietleniowych (słupy, wysięgniki) w ilości to%
w stosunku do stanu iloŚciowego objętego umową tj. 75 szt. W pierwszym etapie
konserwacji zostaty wytypowane słupy w iloścl 39 szt. na ul. Nowa Kolonia, Lipowej i Celnej
O pra cował : Ba rtłom i ej N a w rocki

Radna Elżbieta Chrapek:
,,Bardzo Proszę o informację kiedy będzie rozplantowana ziemia w parku przy
ul. Karkonoskiej? Nie wyglqda to estetycznie."

Odpowiedź:
Zaklad Gospodarki Miejskiej jest w trakcie prac ziemnych w parku przy ulicy Karkonoskiej.
Opracował: Ba rtłomiej Nawrocki

Radna Elżbieta Chrapek:
,,Do kogo moŻna zgłosiĆ i kiedy, uwagi odnośnie noprawy zjazdów z krajowej drogi
nr 5 no drogi gminne? Sytuacja taka jest na ul. Sudeckiej''

Odpowiedź:
Zarządca drogi krajowej nr 5 jest Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad. Wszelkie
uwagi odnoŚnie stanu drogi można zgłaszać bezpośrednio do zarządcy drogi lub do Urzędu
Miasta Lubawka do PaniAgaty Sosnowskiej, celem przekazania ich do zarządcy,
O pra cował : Ba rtło m i ej N aw rocki

Radna Elżbieta Chrapek:
,,W tamtYm roku poruszana była już kwestia słupa ogłoszeniowego na ul. Sudeckiej. Bardzo
proszę o informację kiedy ten słup zostanie postawiony?''

Odpowiedź:
Podczas wizji lokalnej dokonanej w tamtym roku z Panią oraz z panem lreneuszem
Kordzińskim odnoŚnie umieszczenia tego słupa w rejonie ulicy Sudeckiej nie udało się ustalić
jednoznacznej lokalizacji postawienia słupa. Opracował: Bartłomiej Nawrocki



Radny Oskar Najdek:

,,Bordzo bym prosił o poprawienie stonu dróg szutrowych po zimie. Głownie tutaj chodzi mi o

ul. Mickiewicza (teren po byłym tartoku), dojazd do budynku przy ul. Przyjocioł Żołnierzo 7a,

siatko dróg Brzozowa-świerkowa. Proszę"również o wyrównanie drogi do budynku Przy ul.

Szymrychowska 27."

Odpowiedź:
prace na wyżej wymienionych ulicach będą wykonywane sukcesywnie przez firmę z którą

została podpisana umowa na remont cząstkowy dróg.

Op racował : Ba rtłom i ej N aw rocki

Radny Mariusz Zbrzyznyz

,,przebudowa sieci wodno-kanalizacyjnej w Chełmsku ŚIqskim, Czy została juŻ podPisana

umowa z \PAW o dofinansowanie tego zadania? Jeżeli tak to kiedy Gmina przystqpi do

rea liza cj i te go zad a n i a ?"

Odpowiedź:
W związku z trwającą procedurą przystąpienia do podpisania umowy na realizację zadania

pod nazwą,,Rozbudowa sieci wodno - kanatizacyjnej w Chełmsku Śląskim w ul. Podhalańskiej

i ul. Sądeckiej" dofinansowanego ze środków Urzędu Marszałkowskiego Województwa

Dolnośląskiego W ramach Regionalnego Programu operacyjnego Województwa

Dolnośląskiego 201,4-2020 współfinansowane8o ze środków Unii Europejskiej, EuroPejskiego

Funduszu Rozwoju Regionalnego z osi priorytetowej nr 4. Środowisko i zasobY dla działania

4.2. Gospodarka wodno - ściekowa, poddziałanie 4- 4.2.4. Gospodarka wodno -Ściekowa -
Zintegrowane lnwestycje Terytorialne Aglomeracji Wałbrzyskiej, trwa analiza zaPisów ww.

umowy pod kątem wykonalności zadania w zakresie uzyskania obligatoryjnych wskaŹników

produktu i wskaźników rezultatu, które będą miały wpływ na terminowe wykonanie

inwestycji i jej właściwe rozliczenie. Umowa zakłada zakończenie inwestycji do końca

bieżącego roku.
O pro cował : Ba rtłom iej N aw rocki

Radny Ma riusz Zbrzyzny z

,,Kiedy zacznq się prace porzqdkowe

zimowym?"

Odpowiedź:

na drogach i chodnikoch gminnych po okresie

Firmy z którymi Gmina Lubawka miała podpisane umowy na zimowe utrzymanie dróg

i chodników, zgodnie z warunkami umowy miały czas do t5,05.2O2L r. na usunięcie

materiału uszorstniające8o, obecnie trwają odbiory przedmiotowe8o zakresu prac.

Opracował: Ba rtłomiej Nawrocki

Radny Mariusz Zbrzyzny z

,,poprawa krawężnikow najazdowych przy łqczeniu drogi sqdeckiej_podhalańskiej

w Chełmsku ślqskim wrqz z zomontowaniem barierki ochronnej przy przepuŚcie a800.

pierwszq odpowiedź dostałem, że będzie zrobione to do końca paŹdziernika 201-9, ZłoŻYłem

ponownq interpelację, dostałem odpowiedź że do końca lutego 2021. Jak długo jeszcze



będziemy czekać

z tq barierkq?"
walczyć o poprawę tych krawężników najazdowych

Odpowiedź: "

Ze względu na złe warunki pogodowe ww. prace nie zostały wykonane do dnia dzisiejszego.
Prace remontowe naprawy krawężników i montaż barier zostaną wykonane w momencie
poprawy warunków pogodowych jednak nie później niż do dnia 30.06.2O21'r.
O pra cow ał : Ba rtło m i ej N aw rocki

Radny Marek Szota:

,,Jak wyglqdajq prace odnośnie przeniesienia przedszkola z uI. Dworcowej do Szkoły
Podstawowej?"

Odpowiedź:
Uprzejmie informuję, że aktualnie trwają prace projektowe mające na celu uzyskanie
pozwolenia na budowę. Projektant zgodnie z harmonogramem ma złożyc wniosek
o pozwolenie na budowę do dnia 28 maja 202t r,

O p racował : Ba rtło m i ej N a w rocki

Radny Marek Szota:

,,Kiedy rozpoczniemy prace remontowe na drogach? Chodzi mi o łatanie dziur, np. ulica
Ogrodowo."

Odpowiedź:
Prace remontowe tj. łatanie dziur na drogach asfaltowych na terenie Gminy Lubawka
rozpoczną się od dnia 24.05.2oż1, r. o ile warunki pogodowe na to pozwolą.
Opracował: Ba rtłomiej Nawrocki

Zastępca Przewodniczące8o Rady Miejskiej w Lubawce lzabela Stawarz_Lubiak:
,,Czy jest możliwoŚć publikacji rocznego wykazu zbiórek odpadów wielkogabarytowych?
Chodzi o publikację planowanych odbiorów już na poczqtku roku, IJłatwiłoby to zarówno
koordynację pracy służb jak i plan prac porzqdkowych, remontowych Mieszkańcom naszej
Gminy."

Odpowiedź:
Na stronie internetowej Gminy Lubawka w zakładce Odbiór odpadów komunalnych,
zamieszczono harmonogram zbiórek odpadów wielkogabarytowych do końca roku 2o2L.

amina-lubawka
ZastrzeŻono, Że w przypadku nałożenia obostrzeń związanych z pandem!ą Covid 19, zbiórka
w wyznaczonych terminach może zostać odwołana.
Opracowała : Jowita Ma rtyńska



Zastępca Przewodniczącego Rady Miejsk!ej w Lubawce !zabela Stawarz-Lubiak:

,,Czy przeprowodzano kontrolę studzienek kanalizacyjnych/opadowych przy
ul. Kombatantów? Mieszkańcy zgłaszajq, że szczególnie na skrzyżowaniu
ul. Kombatantów i Al. Wojska Polskiego przy obfitych opadach deszczów woda nie schodzi,
studzienki sq pozapycha ne."

Odpowiedź:
Studzienki na ww. ulicach zostały oczyszczone w połowie kwietnia. Dnia L7.05,2O2I r. po

intensywnych opadach deszczu została dokonana wizja lokalna podczas której stwierdzono,
że studzienki prawidłowo odbierają wodę i nie tworzą się zastoiska wody.

Opracował: Ba rtłomiej Nawrocki

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lubawce lzabela Stawarz-Lubiak

,,Jak przebiegajq prace przy OSP Lubawka, chodzi o remont garażu?"

Odpowiedź:
Aktualnie trwają prace projektowe mające na celu uzyskanie aneksu do pozwolenia na

budowę uwzględniającego wyrównanie poziomów posadzki w całym budynku. Powyższa

zmiana powodowała konieczność zasypania istniejącego zjazdu do garażu. Należy mieć na

uwadze, że teren przed budynkiem remizy stanowi pas drogowy drogi wojewódzkiej nr 369

co powoduje konieczność uzgodnienia projektu z jejZarządcą.W czasie pandemii związanej

z Covid-19 czas na uzyskanie odpowiedzi byl znacząco wydłużony co też przełożyło się na

czas potrzebny na opracowanie dokumentacji.
pierwotny projekt zakładał wyłącznie przebudowę otworów drzwiowych i wymianę bram
garażowych. Decyzję o zmianie podjęto po przeprowadzeniu konsultacji z użytkownikiem
budynku. Wyrównanie poziomu posadzek wpłynie pozytywnie na użytecznośĆ budynku,

bezpieczeństwo podczas przygotowania strażaków do akcji a także wzmocni konstrukcję

budynku od strony drogi wojewódzkiej.
po uzyskaniu aneksu do pozwolenia na budowę zostanie wyłoniony wykonawca robót

budowlanych.
O pra cował : Ba rtło miej N aw rocki

otrzvmuia :

1, Adresat
2. MGOK w Lubawce
3. Wydział lnwestycji i lnfrastruktury
4. Wydział Mienia i Ochrony Środowiska
5. a/a


